

With leave of the Senate,

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That when the Senate adjourns today, it do stand adjourned until Tuesday, 11th June, 1985, at two o'clock in the afternoon.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

The Honourable Senator Doody moved, seconded by the Honourable Senator Phillips:

That the Senate do now adjourn.

The question being put on the motion, it was—  
Resolved in the affirmative.

#### *Changes in Membership of Committees*

Pursuant to Rule 66(4), membership of Committees was amended as follows:

The names of the Honourable Senators Murray and MacDonald (*Halifax*) substituted for those of the Honourable Senators Flynn and Asselin on the membership of the Standing Senate Committee on Legal and Constitutional Affairs (*May 30, 1985*).

The name of the Honourable Senator Godfrey substituted for that of the Honourable Senator Hicks on the membership of the Special Committee of the Senate on National Defence (*May 30, 1985*).

Avec la permission du Sénat,

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que, lorsque le Sénat ajournera aujourd'hui, il demeure ajourné jusqu'au mardi 11 juin 1985, à quatorze heures.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

L'honorable sénateur Doody propose, appuyé par l'honorable sénateur Phillips,

Que le Sénat ajourne maintenant.

La motion, mise aux voix, est adoptée.

#### *Modifications de la composition des comités*

Conformément à l'article 66(4) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

Les noms des honorables sénateurs Murray et MacDonald (*Halifax*) substitués à ceux des honorables sénateurs Flynn et Asselin sur la liste des membres du Comité sénatorial permanent des affaires juridiques et constitutionnelles (*30 mai 1985*).

Le nom de l'honorable sénateur Godfrey substitué à celui de l'honorable sénateur Hicks sur la liste des membres du Comité spécial du Sénat sur la défense nationale (*30 mai 1985*).